
Grundejerforeningen INGERSHØJ 

 

 

 Referat fra Bestyrelsesmøde 
 

Tid: Søndag den 12. november 2023 kl. 11.00  

 

Sted:  Hos Lone og Klaus Lindestien 1 

Deltagere: Klaus Lykkebæk (KL), , Maj-Britt Kjerrumgaard (MK), 

 Anders Larsen (AL, Lone Lykkebæk (LL), Thomas B Johnsen,  

Afbud:   Theodore Gboualdi (TG), Pernille Jensen (PN) 

 

 

INDSTILLINGS- OG DRØFTELSESPUNKTER 

 

1. Godkendelse af referat fra 
bestyrelsesmødet 22-7-23  

Godkendt 

2. 

 

Godkendelse af dagsorden. Godkendt 

3. Vores bankkonti – elektronisk 
godkendelse af fakturer. Det fungerer 
tilsyneladende fint. 

349.288 kr. 

212.015 kr. 

4. Status på bankkonti opkrævning af årligt 
kontingent er med ingen restanter 

Ingen i restance 

5. Igangsættelse af de godkendte 
hastighedsdæmpende foranstaltninger 

Anders med hjælper har nu fået etableret 
alle 4 sæt pullerter. 

Status for ansøgning om opsætning af 
bump ved indgangen til Ahorn Alle.  

Klaus har rykket Kommunen flere gange 
dog uden held. Jeg håber at have mere 
info på mødet. 

Sidste sæt er opsat 

 

Kalundborg Kommune har endnu ikke reageret 

trods flere rykkere. 

 

6. Fortsat opfølgning på punkter fra 
Generalforsamlingen. Herunder flg. 

Status på bestilt arbejde hos Knud. 

 

Umiddelbart er tingene i orden. Anders 

kontrollerer det sidste træ. 

 

Klaus undersøger mulighederne for ændringer 

af diverse servitutter i Kommunen. 

 

Arbejde hos Knud mht Tørvemosevej 2 

godkendes. Klaus Skriver til Tørvemosevej 2 

7. Fællesmødet mellem alle 
grundejerforeninger den 19-11-23 

Maj-Britt deltager alene. 



Grundejerforeningen INGERSHØJ 

 

 

 

INDSTILLINGS- OG DRØFTELSESPUNKTER 

 

Maj-Britt deltager er tilmeldt. Hvis andre 
ønsker at deltage, skal Klaus have 
besked straks. 

 

8. Plantagen har sendt en henvendelse om 
en sammenlægning med Ingershøj. 
Diskussion af vores indstilling til 
førstkommende generalforsamling. 
Henvendelsen vedlægges. 

Bestyrelsen diskuterede muligheden for en 

sammenlægning. Betingelsen vil være, at der 

udlignes økonomisk og 

vedligeholdelsesmæssigt inden en evt. 

sammenligning. Maj-Britt snakker med 

Plantagen til fællesmødet 19-11-23 

9. Græsslåningsaftale for 2024 

Status ved Anders Har vi en flerårig aftale 
? 

Ja der er 2 år tilbage af græsaftalen 

10. Eventuelt Intet 

11. Datoer og værtskab for kommende 

møder.  

 

20-1-24 kl. 10.00 hos Thomas Ahorn Alle 9 

 

12. 

 

Foreløbige punkter til kommende møde d Diverse opfølgning 

 

Dagsorden skrevet af. 

Lone / Klaus Lykkebæk 


